
PETB redovne sjednico Upravnog odbore Kino-kluba "Zagreb”todr

žane dna 27.V.1974.u klupskia prostorijana.

BRWUTKX: Krcšiair Lesaol,irof.Ante - .ić,žoljko H&berštok, 

iroslav -ikulj;ui,b.rijun Hoduk,Mladen Stilinović,K<rijun Lon- 

čar,Menko lUholijevid. Tat jare Ivančić je došla i ctišla,jer 

nije bilo kvoruaa,a sjednica jo započela izu 20 sati,kad 00 sa

kupio potreban broj za kvoruu.Sjednico je uglavnou sazvana radi 

primopredajo sa Stjopanou Vidakovi6ontali se on ispričao da jo 

spriječen u Kino-savezu Hrvatske,

1 . Stjepan Viduković J© bio otsutaa,pa se nije soglo rješavati 

pitanje primopredaje tehnike.

2«»r^Jodlop; iravilnika za fila«komisija za filn nači

nila Jo i podnijela Upravne odboru svoj prijedlog trr ilnika. 

U točki I »treba mijenjati formulaciju u smislu1 jrt vo na dobiva

nje filma /trake i obrade/ po predložen©® projektu iaa svaki 

člun klubu,koji j© borom tri mjeseca član kluba,a završio Je 

u klubu tečaj,ili Je svojin rudou ronije,kao već ufir&iruni au

tor dokazao da znade raditi»auključakt

Upravni odbor usvaja ovaj prijedlog ^r; vilnika,pa ga putou 

”BILTOA” daj© na uvid članovima kluba »Popunjene su i proforuu- 

lirane neko točko iravilnika»Ukoliko do 20»VI.197^*Upravni odbor 

ne primi neke osnovan® pismene primjedbe na nacrt ovog Pravilni

ka, usvojiti ćo ga na prvoj narednoj sjednici.

3.RAZU0.

a/ ObaviJoSteni srao od Vladimira Hoh©lača,da nav udovica 

pokojnog zaslužnog članu, i predsjednika 1 ilosa Creščanina pokla* 



nja Best komada kućišta za Mtraphot-laap© i tri stativa.To 

suo preuzeli u ispravno« stanju,pa joj je napisana pisnena zah

vala, koju su potpisali predsjednik i tajnik.

b/ Od Zavijašnoj društva sveučilištaraca Imotske Krajine 

- Zagreb dobili sao volbu za korištenje prostorija jedan put 

tjedno.Gradsko vijeće Narodno tehniko dalo nau je do znanje 

da nije za to da se prostorije iznajmljuju nekom© izvan orga

nizacije Narodne tehnike.

ZuMJuedki Zahtjeva se odbija iz dva razlogu: 

l.Kino-klub "Zagreb" nije nosilac stunarskog prova na 

prostorije»nogo korisnik prostoriju,© nosilac je Gradsko vijoćo 

Narodne tehniko Zngroba.Ki zato no eoženo nikome iznajmljivati 

prostorijo,ako to nije organizacija Narodne tehniko.

2 .Kino-klub "Zagreb" ina svoju specifičnu djelatnost 

/sninanjo filmova,montažu,sinhronizucije/,pa su mi prostorije 

potrebne svakodnevno za djelovanje.

c/ Krešimir Lossel je zatražio od Gradskog vijeća Narod

no tehnike,da nad go odmah doznači dotacija,jer su nam finan

cijsku srodstva neophodno potrebna»Odobreni su projekti,pa tro

šiti traku,da se i realiz M projekata.

đ/ Kino-klub "Zagreb" posljednje dvije godine nije učes

tvovao u vođenju tečajeva na radnik radni« akcijama "SAVA”.Ove 

godine je Tehnički centar voljan da nam opet povjeri vođenje 

tečajeva na radnoj akciji "SAVA ?^.",Biti će tri smjene.U prvoj 

smjeni vodio bi tečaj Zđ^nko Bihaljević,a u drugoj i trećoj 

Željko Hadivoj.

Zaključak: Upravni odbor ovlašćuje tu dvojicu kino- 

auutera da učestvuju u toj akciji. '

o/ U; jesto Vlade Gudač,koji je brisan iz Upravnog odboraf 



za sada su no kooptira nitko u Upravni odbor,jer jc sastav 

Upravnog odbora dovoljan, u i luglje jo iaati kvorum potreban 

sa održavanje sjednicu.

Iz Upravnog odbora briše se također i KRSTO IUHAUE- 

Vlć,jer nije prisustvovao na pet sjednica,uopće ne dolazi u 

klub i ne pokazuje interes za rad kluba,

f/ Stigao nau je dopis ZAG-FIPE.Podnesenu je aolbu za 

korištenje dvorane i ostalih prostorija za vrijeue održavanja 

ZAG-FXDE,u određeno dano.Projekcijo će biti zatvorenog tipa.

Zaključak: Upravni odbor odobrava zahtjev. 

Završeno.

Tajnik: Predsjednik:
/Zeljkp Hubcrštok/ /Krošiuir hossel/ >
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